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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
Kunt u aangeven de vier kernpunten zoals uitgewerkt in het manifest gericht op een verbeterde 
aanpak ondermijning te onderschrijven en de oproep aan een nieuwe regering te ondersteunen? 
 
Antwoord 1: 
Het gestelde onder punt 1 (pak en pluk criminelen), punt 2 (breek de gouden roltrap af) en punt 4 
(mobiliseer de samenleving) kan ik zeker ondersteunen.  
 
Voor het gestelde onder punt 3 (legaliseer softdrugs) is dit echter anders. Met het in dit stadium 
volledig legaliseren van softdrugs (productie en verkoop) raken we de controle kwijt op de 
handelsketen rondom softdrugs met alle gevolgen voor de volksgezondheid van dien. Bovendien is 
legaliseren van softdrugs alleen zinvol als we dat op zijn minst op Europees niveau doen.  
 
Dat is waarom Maastricht deelneemt aan het experiment Gesloten Coffeeshopketen. Hiermee gaan 
we bezien of en hoe op kwaliteit gecontroleerde wiet gedecriminaliseerd aan de coffeeshops kan 
worden toegeleverd en wat de effecten hiervan zijn. Ik verwacht dat we door het reguleren van de 
keten van productie tot verkoop van softdrugs meer grip krijgen op de markt. Daarmee kunnen we 
ook het criminele verdienmodel rondom softdrugs een flinke slag toebrengen. Door de productie 
alleen te laten plaatsvinden door gecertificeerde bedrijven kunnen we de kwaliteit van de softdrugs 
en de boekhouding van deze bedrijven controleren.  
 
Overigens hecht ik eraan te benadrukken dat de overige punten uit het manifest al verwerkt zijn in 
onze Maastrichtse aanpak ondermijning waarover u eerder dit jaar een Raadsinformatiebrief (RIB_-
_Maastricht_Weerbare_Stad.pdf (parlaeus.nl)) heeft ontvangen 
 
Vraag 2: 
Ziet u de oproep zoals uitgewerkt in het manifest als een mogelijke ondersteuning voor de lokale 
aanpak en de bovenlokale samenwerking met RIEC-partners? 
 
Antwoord 2: 
Het manifest is zeker ondersteunend aan de lokale aanpak en samenwerking met RIEC-partners.  

https://maastricht.parlaeus.nl/user/search/action=showgd/item=24441/RIB_-_Maastricht_Weerbare_Stad.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/user/search/action=showgd/item=24441/RIB_-_Maastricht_Weerbare_Stad.pdf


 

 
PAGINA 

2 van 2 
 
 
 
 
 

DATUM 

8 oktober 2021 

V
ra

g
en

 ex
 a

rt. 4
7

 R
v

O
 

 

Vraag 3: 
Kunt u aangeven in hoeverre sprake is van een dreigende onderbezetting binnen bij politie in onze 
regio als gevolg van uitstroom vanwege pensionering?  
 
Antwoord 3: 
Dat er sprake is van onderbezetting bij de politie is een gegeven. Niet alleen in Maastricht en 
Limburg, maar in het hele land. De verwachting is dat dit in onze stad -met name omdat de uitstroom 
groter is dan de instroom- nog tot 2024 voor capaciteitsproblemen zal zorgen. De uitdaging voor de 
politie is dan uiteraard om de mensen zo effectief en efficiënt mogelijk in te zetten. De politie staat 
voor de opgave om goed politiewerk te blijven leveren voor alle inwoners en bezoekers van de stad. 
Daarbij zal de politie steeds het maximale halen uit de beschikbare capaciteit en vooral ook 
samenwerken met partners en inwoners: veiligheid is immers van ons allemaal.  
  
Het realiseren van meer formatie voor de eenheid Limburg - en daarmee voor basisteam Maastricht - 
is van belang. Door de Limburgse burgemeesters, politie en OM wordt gewerkt aan een lobby om de 
Rijksoverheid te bewegen om werk te maken van meer politiecapaciteit voor Limburg. Ik zou het zeer 
waarderen als uw raad deze lobby bij uw landelijke contacten in Den Haag ondersteunt.  
  
Bezetting van de formatie wordt beïnvloed door pensionering, doorstroom en ontslag, maar ook in 
positieve zin door externe instroom en instroom van aspiranten. Er is sprake van een onderbezetting 
in veel basisteams doordat de uitstroom groter is dan de instroom. De politie is bezig om de 
beschikbare capaciteit te vergroten door de bezetting en inzetbaarheid te vergroten, onder andere 
door een versnelde instroom van studenten 
 
 

 


